
 

 

 

 
Velkommen til 

Agder og Rogaland Skikrets ting 2025 

 

Utsikten Hotell Kvinesdal 10. mai 2025 

 

Årsberetninger 

Agder og Rogaland Skikrets 

Sesongene 

2023-2024 

2024-2025 
 

Visjon 
Skiglede for ALLE 

 



 

 

Dagsorden: 
 

 

1. Åpning – velkomst 

✓ Velkommen ved kretsleder 

 

Godkjenning av innkalling og saksliste 

 

Valg av: 

Dirigent  

Sekretær 

2 personer til å underskrive protokollen 

2. Opprop og godkjenning av representantene 

3. Beretning fra hovedstyret 

Beretning fra komiteene 

✓ Langrenn 

✓ Alpint   

✓ Hopp 

4. Regnskap for perioden  

5. Valg av revisor 

6. Kretskontingent 2025 og 2026 

7. Budsjett 2025 

8.    Innkomne forslag 

9.        Skikretsens handlingsplan  

10.        Agder og Rogaland Skikrets lov (felles lovnorm for alle skikretser ut ifra NSF lovverk) 

11.       Valg 2025-2027 

12.      Avslutning 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



 

 

 

Saker til behandling: 
 

Sak. 3. Beretning fra hovedstyret og komiteene 

Skikretsstyret foreslår: 

Beretningen fra hovedstyret og komiteene vedtas. 

 

Sak. 4. Regnskaper for perioden 2023 og 2024. 

Se egen utlevert regnskapsoversikt.  

Skikretsstyret foreslår: 

Regnskaper for 2023 og 2024 tas til etterretning 

 

Sak. 5. Valg av revisor 

Skikretsstyret foreslår: 

Skikretsens styre får fullmakt til å engasjere revisor for perioden 

 

Sak. 6. Kretskontingent 2025 og 2026. 

Skikretsstyret foreslår:  

Kretskontingenten beholdes på dagens nivå. Norges Skiforbund ser på muligheter for en felles kontingent gjeldende for alle 

skiklubber i hele Norge. Skikretsen vil tilpasse seg til evt. ny nasjonal ordning så lenge dette blir vedtatt. 

 

Sak. 7. Budsjett for 2025. 

Se budsjettoversikt for hovedstyret og komiteer. 

Skikretsstyret foreslår: 

Budsjett 2025 vedtas. Skistyret gis myndighet til å sette opp forsvarlig budsjett for 2026 sammen med fagkomiteer.  

 

Sak. 8. Innkomne forslag 

Ingen innkomne forslag innen fristen. 

 

Sak. 9. Skikretsens handlingsplan 

Skikretsen har utviklet en ny handlingsplan/strategiplan med overordnede mål for perioden 2025-2028. Denne tar for seg 

hovedpunkter innen mangfold og rekruttering, utøvere og rollemodeller, arrangement og anlegg, ansvarlighet og utvikling, 

som også reflekterer NSF strategiplan for perioden. Forslaget er satt opp med en overordnet målsetting, med tiltak. 

Skikretsens styre og fagkomiteer lager egne tiltaksplaner tilpasset aktivitetsnivå og rammevilkår for tingperioden, samt 

årsplaner. 

Skikretsstyret foreslår: 

Handlingsplan skikretsen 2025-2028 tas til etterretning. 
 
Sak. 10. Agder og Rogaland Skikrets lov 

Ny lov tilpasset etter mal fra Norges Idrettsforbund og Norges Skiforbund - lovnorm for særkretser. 

Endringer er flettet inn i ny lov som er gjeldende for kommende periode.  

 

Sak. 11. Valg 2025-2027. 

Valgkomiteens innstilling for perioden 2025-2027 
Skikretsstyret foreslår: 

Valgkomiteens innstilling vedtas. 

 

Sak. 12. Tildeling av priser 

Tildeling av skikretsens hederstegn 

Tildeling av Skikretsens plakett 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Årsberetning hovedstyret 2023-2025 

Agder og Rogaland Skikrets styre har følgende hovedmål for sitt arbeid: 

1. VISJON, HOVEDMÅL OG VERDIER 

 

Grunnleggende verdier  

Arbeidet i Agder og Rogaland Skikrets skal være preget av frivillighet, demokrati, lojalitet og likeverd i tråd med 

verdifundamentet for Norges Idrettsforbund og Olympiske Komité.  

 

All idrettslig aktivitet skal bygges på verdiene idrettsglede, fellesskap, helse og ærlighet. 
 

Idrettens etikk- og verdiarbeid har følgende visjon: Alle medlemmer av norsk idrett skal ha et bevisst forhold til idrettens 
grunnverdier, og verdiene skal forankres i praktiske, konkrete handlinger.  
 

Agder og Rogaland Skikrets organisasjon og aktiviteter skal baseres på disse grunnleggende verdier. 

 

Formålsparagraf og visjon 

Agder og Rogaland Skikrets er høyeste instans for den organiserte skiidretten innen landsdelen, men er også det viktigste 

talerør for skiløping og skiaktiviteter i sin alminnelighet. Agder og Rogaland Skikrets skal derfor både ivareta interessene til 

ski som konkurranse og breddeidrett lokalt (krets), nasjonalt og internasjonalt, og samtidig legge til rette for at skiløping 

fortsatt skal være den viktigste vinteraktivitet med bred forankring i befolkningen.  

 

Skiforbundets visjon og skikretsens visjon i planperioden er: Skiglede for alle 
 

Utøveren i sentrum – flest mulig, lengst mulig, best mulig. En krets bestående av skiløpere 

 
Agder og Rogaland Skikrets styre med komiteer og utvalg har i inneværende periode bestått av følgende:  

Hovedstyret: 

Pål Angell Bergh    leder 

Unni Håland Austerå  nestleder 

Øivind Naper   styremedlem 

Nils Stray    styremedlem  

Thomas Liland-Vik   AK leder 

Henning Wiig   LK leder 

Trond Sandberg   HK leder 

Alpint: 

Thomas Liland-Vik   leder 

Arild Riise   medlem 

Trygve Tobias Korneliussen  medlem 

Lasse Dørheim   medlem 

Hanne Fyrde   medlem 

Hans Petter Solberg  medlem 

Tina Midthun   medlem 

Jarle Sørensen   medlem 

Hopp: 

Trond Sandberg   leder 

Jonny Lauvsland  nestleder 

Kristin Vasvik   medlem 

Håkon Helgesen   medlem 

Glenn Qvam Håkonsen  medlem  

Langrenn:   

Henning Wiig   leder 

Inger Ravndal   medlem 

Ivar Bakka   medlem 

Morten Horn Eliesson  medlem 

Micke Pålsson   medlem 

Marie Fossdal Drøpping (ung. repr.) medlem 

 

 

 

 

 

Valgkomite: 

Geir Olav Håland   leder 

Hans Petter Solberg  medlem  

Per Espen Andersen  medlem 

Inger Ravndal   medlem 

 

Kontrollkomite: 

Helene Nilsen   leder 

Geir Olav Håland   medlem 

  



 

 

Administrativ virksomhet: 

Det er avholdt 15 styremøter i perioden. Med tanke på avstander innad i egen krets og styremedlemmenes 

arbeidssituasjoner, skjer møtene hovedsakelig via teams. Dette er kostnadsbesparende for en såpass stor region samt at 

styret har god mailkommunikasjon og kan diskutere saker grundig i tiden før et evt. vedtak.  Vi har også deltatt på NSF møter 

i perioden både ved skitinget 2024 samt fagmøter (vår og høst), der deltakere fra styret og grenledere har vært samlet. 

 

Denne perioden har stort sett foregått uten ytre påvirkning (les korona m.m.) Komiteene har kunnet planlagt sin aktivitet, 

med søkelys på normalsesong. Alle grener fokuserer sesongen inndelt i to perioder. Barkmark-sommerski/rulleski/plast, 

samt vintersesong. Rulleski og plast sesongen blir mer og mer betydningsfull, spesielt i vår landsdel. Men det ble også en 

periode der et nytt begrep ble avgjørende for mange – dyrtid. 14 rentehevinger gjorde og gjør sitt til at de fleste familier må 

prioritere annerledes i hverdagsøkonomien. Mindre reising, mindre deltakelse på kretsrenn m.m. Samtidig ser vi en større 

økning i lokal aktivitet, som selvfølgelig er svært gledelig. Vi har også hatt en liten økning i medlemstall i perioden. 2024 og 

2025 har igjen satt Agder og Rogaland Skikrets skikkelig på kartet innen toppidrett. NM medaljer i alle valører, U23 VM med 

medaljer i alle valører, og Jesper para alpint som fortsetter sin utrolige medaljefangst i OL, VM, world cup. Men det gror også 

blant våre yngre løpere som representerer skikretsen på en flott måte. Vi nevner: Solan Gundersen vinterleker, Telenorlekene, 

Hovedlandsrenn og Kong Harald Ungdomsstafett. Magiske øyeblikk som gir grobunn for videre satsing inn i junioralder. 

Samtidig så skapes det også miljø på tvers av klubbene, både utøvere og foreldre. Vennskap for livet og deltakelse i 

skimiljøet, som stort sett bare har positive synergieffekter ved seg.  

2025 sesongen hadde også et VM på ski i Trondheim. På tross av dårlig vær, så leverte arrangørene et av tidenes VM. 

Dessverre ble hele arrangementet overskygget av juks med hoppdresser, siste dagen. Dette er en trist sak for alle med hjerte 

i skisporten. Tillitsvalgte og ansatte på alle nivå i organisasjonen, er opptatt av dette – samt de fleste utenom sporten. Vi 

håper og tror det kommer en avklaring i saken innen rimelig tid. 

Skikretsen fikk også arrangere NM på Ski på Hovden mars 2025. Og for et NM det ble. Ikke siden 1994 på Vegårshei har 

skikretsen hatt NM på ski, og arrangørene (Hovden spkl. og Bykle IL) leverte til GULL. Superlativene haglet fra alle kanter og 

publikum strømmet til arenaen og øvelsene. Samtidig var det gledelig å høre at dette var et arrangement der man faktisk 

hadde gangavstand til arena, nesten uavhengig av hvor man hadde overnatting. Tilbakemeldingene fra NSF var også 

strålende. Sist, men ikke minst Blinkfestivalen. Den blir bare større og større. 4 dager med fullt kjør i Ålgård, Lysebotn og 

Sandnes. Sommerski blir mer og mer populært og dette er virkelig et stort internasjonalt arrangement, med NRK på laget. 

Samtidig har vi alle aldersbestemte klasser og et hundretalls frivillige fra våre skiklubber som jobber dugnad gjennom hele 

uken. 

 

Administrasjonen: 
Petter Furseth er ansatt som administrasjonssjef i Agder og Rogaland Skikrets med arbeidsgiveransvar i Norges Skiforbund. 

Han arbeider til daglig på Idrettens Hus/Sør Amfi i Arendal og er ansatt 100 % i Norges Skiforbund. Adm. sjef har 

arbeidsgiveransvar ovenfor skikretsen ansatte. 

Helge Andersen var ansatt som kretstrener alpint i 100% stilling. Han hadde en toårig kontrakt som løp ut 30.04.2024. 

Parallelt hadde vi en utlåns/samarbeidsavtale med Voss skigymnas/Voss alpint. Helge valgte selv å si opp sin avtale 

grunnet overgang i ny jobb og hadde siste arbeidsdag 31.12.2023. Alpinkomiteen valgte for perioden 2024 og engasjere 

Eivind og Vidar Bachmann som kretstrenere. Fakturering skjer via eget selskap. Det er også laget en tilsvarende kontrakt for 

2025.  

Eivind Arne Bjaaland er ansatt som trener for Team ELON Vest i 100% stilling, og har vært dette siden 01.05.2016. Han har 

en toårig kontrakt som løper ut 30.04.2026. Skikretsen ved adm. sjef har det administrative ansvaret for Team Elon Vest. 

Henning Wiig er ansatt som skiklubb utvikler i 50% stilling. Hans ansettelsesforhold ligger i NSF og følges opp av adm. sjef i 

det daglige. 

Synnøve L. Solheim har ansvaret for alt innen økonomi. Dette være seg regnskap, bilag og fakturautsendelser. 

Økonomi: 

Skikretsen har en sunn økonomi og god økonomistyring. Regnskapsåret 2023 gikk totalt sett med et underskudd og noe av 

dette var allerede budsjettert. Dessverre ble det et større underskudd på Team Elon Vest grunnet lavere tildelingssum fra NSF 

langrenn, som igjen påvirket totale inntekter. Det ble også merkbart dyrere med reiser og overnatting i samme periode. Alpint 

fikk også et lite underskudd. Dette hadde sin hovedårsak i økte kostnader rundt Hintertux og noen økninger i 

samlingsprosjekter som dessverre ikke var tatt nok høyde for i budsjettprosessen i forkant. Hopp er skikkelig i vinden på 

sponsorsiden og tegner mindre avtaler med næringslivet og arbeider dugnad, og alt går rett inn til aktivitet for å bedre 

rekrutteringen og støtte de som vil satse litt ekstra. 

 

Det er ikke noe mål for skikretsen å sitte på en stor egenkapital. Men samtidig å ha en buffer ovenfor egne ansatte, store 

utlegg på vegne av våre utøvere innen samlinger og arrangement i sesong, og trygghet for styret og deres komiteer til å utføre 

deres handlingsplaner for perioden. Samtidig som husholdningene fikk 13 rentehevinger, så forhandlet skikretsen om økt 

rente på innskudd. Dette gjorde at vi kunne sette av 1,2 mill på høyrentekonto til 5% rente i perioden. Dette vil man også se 

utifra finansinntekt i regnskapene for 2023 og 2024. Vi har lite usikre inntekter (sponsorer og samarbeidspartnere), men må 

også innse at diverse tilskudd dessverre blir mindre og mindre år for år. Likevel er vi positive og ønsker størst mulig aktivitet 

og overfører eget rekrutteringstilskudd til våre fagkomiteer som også står fritt til å skaffe egne kommersielle inntekter. 

 



 

 

Anlegg 

Skikretsen vår er meget stor i geografisk utstrekning. Samtidig er det også to fylkeskommuner. Kartlegging av ulike skianlegg 

i hele kretsen er krevende. Det gis ulike støtteordninger innad i hvert fylke. Like fullt har spillemiddelordningen vært lik for 

hele landet i perioden. Vi har ikke et eget anleggsutvalg, men kan bistå i prosesser som krever uttalelser og prioritering gitt 

fra kretsens ståsted. Adm. sjef bistår ulike klubber/sammenslutninger i spillemiddelprosessen, samt gir råd og koblinger 

opp mot Idrettskrets og NSF anleggsrådgiver.  

Gledelig med nytt rullskianlegg Knaben og Fjotland IL. Skiklubbutvikler Henning har vært delaktig i hele prosessen og var 

også til stede på åpningen. 

Skikretsen har også vært behjelpelig rundt rehabilitering av hoppanlegget på Sandrip. Her arbeides for nye profiler i 

eksisterende anlegg, tilpasset dagens standarder, ny plast i K-60 samt plast i de mindre bakkene. 

Folgefonna Skisenter gikk dessverre konkurs i 2024. Det har pågått en prosess med private initiativtakere for fortsatt drift i 

2025. Skikretsene Hordaland og Agder og Rogaland, har vært med i prosessen i lengre tid. For å sikre at anlegget og 

selskapet skulle være spillemiddelberettiget og søknadsgodkjent (stiftelser, fond m.m.) så vedtok skikretsenes hovedstyrer 

at vi ville gå inn i en eierandel på 51% (idretten), der Hordaland og Agder og Rogaland var likeverdige partnere. Det er nå 

gledelig å konstatere at alt er på plass og selskapet er igangsatt og vi planlegger for en normalsesong. For alpint i Agder og 

Rogaland Skikrets, er fonna selve drivkraften og hovedposten i hele budsjettet, med tanke på samlingsaktivitet.  

Arrangement 

Vi har hatt flere større arrangement i perioden. Vi har fortsatt sommerens største skiarrangement i Blinkfestivalen. Både 

2023 og 2024 sprengte alle tidligere rekorder. Ikke minst gjaldt dette også tilføring av kapital til klubbene som arbeider 

dugnad gjennom hele uken Over en halv million tilfaller dem i etterkant. 

Så må det også nevnes alle våre KM-arrangører i alle grener. Spesielt må Plogen SK nevnes. De rigger alt som om det skulle 

vært worldcup. Storskjermer, eget tidtakerom med alle mulige duppeditter og maskiner og timing anlegg. En imponerende 

stab av funksjonærer og alle sørger for en flott opplevelse. 

NM 2025 på Hovden. Vil nok gå inn i historien som et av de bedre NM på norsk jord. Fjellbygda øverst i Setesdalen, viste seg 

fra en side man kunne drømme om. Superlativene haglet fra alle hold. Profilene var på plass og alle hadde tidligere deltatt 

på Norgescup junior løp opp igjennom. Harde løyper, men rettferdige. De beste var fortsatt best. Og vinnerne? Det var uten 

tvil publikum, som kom i hopetall. Vel blåst og vi håper at vi snart igjen kan innby til nasjonale mesterskap i kretsen vår. 

Utdanning: 

Vi har dessverre ikke levert på utdanningssiden i perioden. Det er avholdt to grasrottrenerkurs langrenn. Vi skulle avholdt 

alpine trenerkurs på fonna, men dette vil vi komme tilbake til i 2025-2026 sesongen.  

Markedsføring: 

Synliggjøring av skisporten i Agder og Rogaland blir i første rekke kanalisert gjennom hjemmesiden og facebook. 

Her legges fortløpende ut artikler, resultatservice, referater, bilder og annet som er av interesse for ski i landsdelen. Vi er helt 

avhengige av at klubber er flinke til å holde sine nettsider oppdaterte slik at informasjoner er lett tilgjengelig. Høy kvalitet og 

god informasjon er viktig, men ikke alt kan dekkes, samtidig som vi har flere grener som alle skal ha sitt. Vi forholder oss i 

utgangspunktet kun til kretsaktivitet, men har med enkelte klubbers godkjennelse, lagt ut enkeltsaker som omhandler 

rekruttering spesielt. NB! Husk også retningslinjer for publisering av bilder og ikke minst video.  

Skikretsen begrenser seg ovenfor klubbene med tanke på utsending av epost. Vi vet at klubbledere får en større mengde og 

sliter med å sortere informasjoner. Derfor bruker vi hjemmeside og facebook aktivt for å nå våre klubber. Men ved større 

saker som omhandler klubbleddet helt spesifikt, så vil dere også motta en epost, da med linker til elektroniske 

sider/invitasjoner/høringer m.m. 

Kontakt med Norges Skiforbund: 

Det var et flott knippe med representanter under skiforbundets ting i Bodø juni 2024. Den store saken var foruten økonomi, 

ny strategiplan og etableringen av organisasjonsutvalg med tilhørende delprosjekter. Det ble også vedtatt å avholde et 

ekstraordinært skiting digitalt juni 2025.  

Som de fleste også fikk med seg så ble hele organisasjonen preget av saken rundt juks med hoppdresser i fbm. VM i 

Trondheim. Skikretsene har ikke vært direkte involvert i prosesser rundt dette, men har blitt løpende orientert via NSF møter 

både med tillitsvalgte og ansatte. 

 

 

 

Delegasjon på plass i Bodø: 

Kristin Vasvik Håland 

Trond Sandberg 

Thomas Liland-Vik 

Unni Håland Austerå 

Pål Angell Bergh 

 

 

 



 

 

Avslutning: 

 

Kjære skivenner 
 

Skikretsting perioden har fungert bra på alle måter. Selv om denne siste sesongen har vært preget av snømangel mange 

steder, så har nesten alle renn blitt avviklet. Klubbene har vært flinke å flytte renn til steder med bedre snøforhold. 

Igjen har det vært sportslig fremgang, med flere svært gode prestasjoner. En stor takk til de frivillige, støtteapparatet, trenere 

og grenene i kretsen. 

 

I beretningene fra grenene finner dere mer detaljer, også om sportslige resultater. 

Jeg nevner kun noen her. 

 

U23 VM langrenn, medaljeras to år på rad. Fantastiske prestasjoner. Mathias og Thomas viser vei for nye triumfer. 

NM alpint, Eirik Hystad Solberg tok NM tittelen i SSL i 2024 og var fattige to hundredeler fra ny NM tittel i 2025.  

 

I Paraidetten har vi fremdeles Jesper Saltvik Pedersen i verdenstoppen, som leverer i konkurranse etter konkurranse, år etter 

år! Thomas Karbøl Oxaal og ledsager Geir Larvik er også fast på NSF landslag langrenn og tok VM sølv samt gull på stafett i 

2025. 

Vi har løpere med i Team Elon Vest, som markerer seg godt i konkurranser. 

Vår krets, med Petter, har det administrative ansvaret for Team Elon Vest. 

 

Skiklubbutviklerprosjektet har vært en stor suksess i alle kretser. Mange klubber har fått besøk av vår skiklubbutvikler 

Henning Wiig. Har er ansatt i 50% stilling for vår region. I dag, så deler NSF og krets på denne kostnaden. Hvordan dette blir 

fremover er litt usikkert. Målet med skiklubbutviklerne var å hjelpe klubbene med rekruttering og bidra til å stanse den 

negative utviklingen i medlemstall, hvor vi håpet på en økning i medlemstallet. I 2024 hadde vi en liten økning. 

 

Økonomi 

Skikretsen har solid økonomi. Det er god kontroll i alle avdelinger. Evt. overskridelser og avvik tas opp på styremøter og 

gjennomgås slik at vi alltid har felles forståelse og gjør ting i fellesskap til det beste for våre klubber og løpere. 

Vi har lagt inn betydelige beløper i budsjettet relatert til rekrutteringstiltak inneværende periode og neste periode, både 

gjennom støtteordninger, innkjøp av utstyr, og ikke minst delfinansiering av skiklubbutvikler.   

 

Jeg har gitt beskjed til valgkomiteen at dette er min siste periode som kretsleder. I fjor gikk jeg også ut av Skistyret, men ble 

valgt som nestleder i kontrollkomiteen i NSF på Skitinget i 2024. 

Jeg har sittet som kretsleder siden 2013. Det har vært 12 år med mange interessante saker, både i NSF sentralt, og i vår 

krets.  

Grenledere og grener har, som nevnt, fungert veldig bra. Da har det vært lite jeg har måttet involvere meg i. Den siste saken 

var i alpint da Fonna skisenter gikk konkurs. Her bestemte vi oss å være med Hordaland Skikrets, sammen med private 

investorer å investere for å få drift av skisenteret. Fonna er veldig viktig både for topp og bredde. Jeg håper på mange år med 

sommertrening på Folgefonna.  

 

Men alt tar slutt engang. Nå får nye koster ta over. Lykke til, og takk for meg. 

 

Pål Angell Bergh 

Kretsleder 

 

www.skiforbundet.no/ars  

https://www.facebook.com/ars.skikrets  

 

 

http://www.skiforbundet.no/ars
https://www.facebook.com/ars.skikrets


 

 

Beretning fra langrennskomiteen (LK) perioden 2023-2025 

LK har hatt følgende medlemmer: 

Leder   Henning Wiig, Gjesdal IL 

Nestleder   Inger Ravndal, Gjesdal IL (sone vest) 

Ivar Bakka   Sauda IL (Sone Ryfylke)  

Micke Pålsson   Hovden Sportsklubb (Sone R9)  

Morten Horn Elieson  Oddersjaa SSK (Sone R9)  

Marie Drøpping   Kverneland Ski, ungdomsrepresentant 

 

Generelt  

Komiteen har i perioden hatt møter på Teams.  Det har fungert tilfredsstillende og er økonomisk rasjonelt i en krets som er 

svært stor i utstrekning. I tillegg foregår det en god del kommunikasjon på mail og telefon.  Samarbeidet internt i LK har 

fungert greit, og med administrativ støtte fra Petter Furseth på kretskontoret har komiteen klart å opprettholde både god ski- 

og informasjonsaktivitet både mot klubber og soner. 

Skiforbundets utviklingsmodell (SUM) er brukt til å sette nye mål. Ellers har en fortsatt arbeidet som tidligere har fungert og 

gitt positive resultater. 

 

Klubb og rekruttering 

Arbeidet med rekruttering skjer i klubbene og det arbeides godt i mange klubber. Skikretsen har i perioden hatt en ansatt 

skiklubbutvikler i 50% stilling. Med stort søkelys på rekruttering i klubber og krets, håper vi på en stabilisering av antall 

aktive i idrettsregistreringen og har også et håp om en gradvis økning. 

 

Langrennskomiteen er opptatt av at terminlisten er tilpasset alle aldersklasser, ikke minst at det er tilbud for de yngste 

aldersklassene i perioder hvor de eldre reiser på landsdekkende renn. Nye konkurransekonsepter er testet ut i flere av 

sonene. Dette er noe langrennskomiteen både oppmuntrer til og vil tilrettelegge for. 

 

Sonesamarbeid og sonesamlinger 

LK har prioritert sonesamarbeidet i perioden og har støttet de aller fleste søknader som har kommet inn. Størst aktivitet har 

det vært blant klubbene i Evje/Kristiansand område samt i sone Vest. Komiteen anser sonesamarbeidet som et svært viktig 

tiltak for å forhindre frafall i ungdomsskoletiden. Ikke minst det sosiale aspektet rundt samlinger har i så måte vist seg viktig. 

 

Aktivitet ved ”skigymnasene” 

Det arbeides godt ved de videregående skolene i Sirdal og Hovden. Resultatene disse har oppnådd de siste årene har også 

vært bra. Mer om dette under avsnittet om resultater i perioden. 

Det har vært samarbeid med skolene rundt Norges Cup de siste sesongene. Blant annet benyttes ofte samme 

overnattingssted for skolene.  

 

Seniorarbeid 

Agder og Rogaland, Hordaland og Sogn og Fjordane skikretser samarbeider om toppidrettssatsingen for kretsenes beste 

senior langrennsløpere. Team ELON Vest er et av fem regionlag som til sammen dekker alle landets skikretser. Laget har full 

tids ansatt trener og har de to siste sesongene mottatt kr. 800 000 i tilskudd fra NSF. Dette tilskuddet, sammen med 

utøverbetaling og sponsormidler muliggjør satsing på et svært høyt sportslig nivå.  

I sesongen 2024/2025 var sågar ELON Vest sin beste sesong noensinne.  

Agder og Rogaland Skikrets har på ELON Vest i perioden hatt med 5 utøvere sesongen 2023/2024 og 4 utøvere sesongen 

2024/2025. 

 

 

• Sivert Wiig, Gjesdal IL 

• Aron Aakre Rysstad, Valle IL 

• Mathias Holbæk, Vindbjart IL 

• Thomas Mollestad, SSK Oddersjaa 

• Sondre Ramse, Otra IL (2023/2024) 

NSF sentralt har i løpet av de siste årene gitt tydelige signaler og gjennom handling, vist hvor viktig regionlagene har blitt i 

deres seniorsatsing. Selvsagt hadde det vært ønskelig med tilførsel av enda større økonomiske ressurser fra NSF sentralt. Fra 

og med sesongen 2025/2026 vil Team ELON Vest sammen med de øvrige ELON lag i Norge overta rollen som 

rekruttlandslaget tidligere har hatt. Denne endringen vil etter signaler fra NSF Langrenn også medføre tilførsel av økt 

tilskudd. Midlene fra NSF er avgjørende for driften og utgjør grunnlaget for regionlagets eksistens.  

TEV er et viktig tilbud for våre beste seniorløpere i kretsen, og ikke minst en inspirasjon og motivasjonsfaktor for kretsens 

mange ambisiøse yngre utøvere. 

 

Langrennskomiteen har også sett et økende behov for et eget kretsopplegg for seniorutøvere som ikke blir tatt ut på 

regionlaget. Fra sesongen 2023/2024 ble det derfor startet en ny seniorsatsing fra kretsen, Team SørVest. Dette har vært et 

samarbeid med Sogn og Fjordane Skikrins og fra sesongen 2025/2026 vil også Hordaland skikrets delta i samarbeidet. 

Laget har hatt mellom 15 – 20 deltakere på ulike deler av tilbudet. 

 



 

 

Renn og arrangement 

Det har i perioden vært gjennomført mange og gode renn. Dessverre sliter vi med en til tider fallende deltakelse, som delvis 

skyldes til tider vanskelige snøforhold.  

 

Sommerstid er fremdeles Blinkfestivalen det største arrangementet i skikretsen. Deltakerantallet er også på vei oppover 

etter pandemien og nærmer seg antallet fra før Covid. 

 

Anlegg 

Etter flere år med stor aktivitet og ferdigstillelse av mange anlegg, har det de siste årene vært en roligere periode på denne 

fronten. 

Utøvere og resultat 

Kretsens utøvere viser stadig igjen med toppresultater i nasjonale renn. I 2023/2024 og 2024/2025 har flere av kretsens 

seniorer og juniorer hatt representasjonsoppgaver for Norge. 

 

SESONGEN 2023/2024: 

 

World cup 2023/2024: 

• Sivert Wiig 

o 7. plass i sprint klassisk i Drammen 

o 8. plass i sprint klassisk i Falun 

• Mathias Holbæk 

o 42. i sprint skate i Trondheim 

U23 VM 2024 i Planica, Slovenia: 

• Mathias Holbæk 

o Nr. 1 og gull i 10 km klassisk  
o  

o Nr. 4 i 20 km skate fellesstart 

o Nr. 7 som del av Norges lag i stafett 

• Thomas Linnebo Mollestad 

o Nr. 5 på 10 km klassisk 

o Nr. 10 på 20 km skate fellesstart 

NM 2023/2024 (Beitostølen og Lillehammer) (Topp 25 resultater) 

• Mathias Holbæk 

o Nr. 2 i sprint klassisk 

o Nr. 11 i 50 km skate 

o Nr. 17 i 10 km klassisk 

o Nr. 20 i skiathlon 10/10 

• Thomas Linnebo Mollestad 

o Nr. 15 i 10 km fristil 

o Nr. 16 i Skiathlon 10/10 

• Sondre Ramse 

o Nr. 12 i klassisk sprint 

o Nr. 19 i skiathlon 10/10 

o Nr. 24. i 10 km klassisk 

• Sivert Wiig 

o Nr. 19 i klassisk sprint 

o Nr. 24 i 50 km skate 

Skandinavisk cup: (Topp 10 resultater) 

• Sivert Wiig 

o Nr. 2 i sprint skate (Vuokatti) 

o Nr. 10 i 10 km klassisk (Vuokatti) 

o Nr. 7 i sprint klassisk (Otepaa) 

o Nr. 9 i 20 km klassisk (Otepaa) 

o Nr. 9 i 10 km skate (Otepaa) 

o Nr. 3 i klassisk sprint (Hommelvik) 

• Mathias Holbæk 

o Nr. 8 i sprint klassisk (Otepaa) 

• Thomas Linnebo Mollestad 

o Nr. 4 i 20 km skate fellesstart (Voukatti) 

o Nr. 10 i 10 km skate (Hommelvik) 

Norgescup sammenlagt 2023/2024:  

• Sivert Wiig nr. 3 i sprint og nr. 6 sammenlagt 

• Mathias Holbæk nr. 9 sammenlagt og nr. 10 i sprintcupen 

 



 

 

Juniorer:  

JR. NM Nybygda og Trondheim (resultater topp 10) 

• Malena Sirekrok 

o Nr. 1 i klassisk sprint K18 (Trondheim) 

• Julie Bersås 

o Nr. 9 i klassisk sprint K17 (Trondheim) 

Nordisk juniorlandskamp i Otepaa 

• Malena Sirekrok 

o Nr. 4 i sprint skate 

o Nr. 7 i 5 km klassisk 

I sesongen 2023/2024 var Storm Haugenes Pedersen en del av NSF sitt juniorlandslag. 

 

SESONGEN 2024/2025: 

 

World Cup 2024/2025: 

• Sivert Wiig 

o 16. plass i klassisk sprint i Les Rousses 

o 26. plass i klassisk sprint i Ruka 

o 44. plass i klassisk sprint i Lillehammer 

• Mathias Holbæk 

o 18. plass på 10 km skate i Oslo 

o 60. plass på 20 km klassisk i Oslo 

o 54. plass på skiathlon 10/10 i Lillehammer 

• Thomas Linnebo Mollestad 

o 26. plass på 10 km skate i Oslo 

o 32. plass på skiathlon 10/10 i Lillehammer 

o 61. plass på 20 km klassisk i Oslo 

• Aron Aakre Rysstad 

o 39. plass i klassisk sprint i Les Rousses 

U23VM Schilpario, Italaia 

• Mathias Holbæk 

o Nr. 1 og gull på 20 km klassisk fellesstart 

o Nr. 1 og gull på 10 km skate 

o Nr. 1 og gull på mix stafett 4x5 km 

• Thomas Linnebo Mollestad 

o Nr. 1 og gull på mix stafett 4x5 km 

o Nr. 2 og sølv på 10 km skate 

o Nr. 3 og bronse på 20 km skate fellesstart 

NM Gåsbu og Hovden (resultater topp 25) 

• Mathias Holbæk 

o Nr. 2 og sølv på skiathlon 10/10 på Gåsbu 

o Nr. 14 i klassisk sprint på Gåsbu 

o Nr. 19 i10 km klassisk på Gåsbu 

o Nr. 10 i 10 km skate på Hovden 

o Nr. 6 i team stafett for Vindbjart IL på Hovden 

• Thomas Linnebo Mollestad 

o Nr. 3 og bronse på skiathlon 10/10 på Gåsbu 

o Nr. 11 i 10 km klassisk på Gåsbu 

• Sondre Ramse 

o Nr. 10 i 10 km klassisk på Gåsbu 

o Nr. 16 i skiathlon 10/10 på Gåsbu 

o Nr. 22 i 10 km skate på Hovden 

o Nr. 23 i 50 km klassisk på Hovden 

• Sivert Wiig 

o Nr. 14 i 10 km skate på Hovden 

o Nr. 18 i sprint klassisk på Gåsbu 

• Synnøve Austerå 

o Nr. 25 i 10 km klassisk på Gåsbu 

Skandinavisk cup (resultater topp 10) 

• Aron Aakre Rysstad 

o Nr. 2 i klassisk sprint på Lillehammer 

• Sivert Wiig 

o Nr. 3 i klassisk sprint på Lillehammer 

o Nr. 4 i skate sprint i Falun 



 

 

• Mathias Holbæk 

o Nr. 2 i skate sprint i Falun 

o Nr. 7 i 10 km skate i Lillehammer 

• Thomas Linnebo Mollestad 

o Nr. 7 på 20 km fellesstart skate på Gålå 

• Sondre Ramse 

o Nr. 6 i 10 km klassisk på Gålå 

Norgescup sammenlagt sesongen 2024/2025 

 

• Mathias Holbæk 

o Nr. 1 i U23 cupen 

o Nr. 4 sammenlagt 

o Nr. 8 i distansecupen 

• Aron Aakre Rysstad 

o Nr. 3 i sprintcupen 

• Thomas Linnebo Mollestad 

o Nr. 2 i U23 cupen 

• Sivert Wiig 

o Nr. 8 i sprintcupen 

Juniorer 2024/2025 

 

Norgescup sammenlagt 

• Julie Bersås nr. 5 sammenlagt i K18 

• Malena Sirekrok nr. 7 sammenlagt i K19/20 

 

Kursvirksomhet  

Langrennskomiteen kunne ønsket at flere i kretsen hadde meldt seg på kurs. I perioden som har vært ble det i oktober 2023 

avholdt grasrot trenerkurskurs i Melsheia. Dessverre er flere planlagte kurs blitt avlyst på grunn av manglende påmelding. 

  

Henning Wiig 

LK leder 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Rapport fra alpinkomiteen (AK) perioden 2023-2025 

AK har hatt følgende medlemmer:   

Leder Thomas Liland-Vik, Jæren Alpinklubb 

Medlem Hans Petter Solberg, Skiforeningen i Stavanger 

Arild Riise, Plogen Skiklubb 

Trygve Tobias Korneliussen, Sandnes IL 

Ragnar Fosstveit – Tina Midtun, Sauda IL 

Henrik Münther – Hanne Fyrde, Arendal Slalåmklubb 

Lasse Dørheim, Jæren Alpinklubb 

Jarle Sørensen, Hovden Sportsklubb 

 

 



 

 

Generelt 

Komiteen har i perioden hatt jevnlige møter på Teams.  Det har fungert tilfredsstillende og er økonomisk rasjonelt i en krets 

som er svært stor i utstrekning. I perioden har det vært planlagt fysiske strategisamlinger som dessverre måtte avlyses, dog i 

det lys av at skiaktivitet er blitt prioritert foran. Høstmøtene, for setting av rennplan for kommende sesong, er i perioden har 

blitt lagt opp til hybrid møter med teams og fysisk møte i forbindelse med samlingen i Hintertux for 23/24 sesongen og kun 

på Teams for 24/25 sesongen, da Hintertux ble avlyst. 

De fleste i komiteen har deltatt aktivt på en rekke samlinger og renn, og har dermed vært tett på aktivitetene og har kunnet 

drøftet aktuelle problemstillinger fortløpende. Kretstrener(e) har deltatt på alle møter og forberedt saker av sportslig og 

administrativ karakter. Samarbeidet mellom krets, kretstrener og klubber, har fungert veldig bra i perioden. 

 

AK har i hele perioden fungert som en «paraplyklubb» og har organisert de fleste samlinger samt deltakelse på nasjonale 

mesterskap. I sesongen 23/24 har vi hatt et kontraktsfestet samarbeid med Voss Alpin/Voss Toppidrett for utleie av 

kretstrener, Helge Andersen, 50% - dette samarbeidet har fungert bra og har ført til at kretsen naturlig har samarbeidet mye 

med Hordaland skikrets. I sesongen 24/25 skiftet vi kretstrener, da Helge Andersen ønsket seg full jobb på Voss, hvor Vidar 

og Eivind Bachmann takket ja til å overta som kretstrenere i et tospann, dette for å få det til å gå opp kombinert med privat 

jobb og famille. Samarbeidet med Vidar og Eivind Bachmann har fungert utmerket i sesongen, hvor vi fortsatt har 

samarbeidet inn i kommende sesong. I perioden har også klubber i Telemark og Vestfold Skikrets, Hordaland Skikrets og 

Sogn og Fjordane Skikrins deltatt på mange av kretsens samlinger. Kretstrenere har vært ansvarlig for planlegging, 

gjennomføring og rapportering, fra samlinger og nasjonale mesterskap.  

 

Klubb og rekruttering 

Arbeidet med rekruttering skjer i klubbene og det arbeides godt i mange klubber. Samtidig så legger vi i krets til rette for 

enkelte samlinger på Fonna og Snø skal være spesielt tilrettelagt for rekruttering av de minste. Alle klubber har nok merket 

en tilbakegang med antall medlemmer gjennom perioden, da det har vært flere generasjonsskifter gjennom Tingperioden. 

De fleste klubbene i kretsen melder om økning antall løpere i de yngste klassene siste sesong.  

AK håper at vi sammen med skiklubbutvikler, i kommende periode, kan dra nytte av ham og kunne lage aktivitet som øker 

rekrutteringen. 

 

Samlingsaktivitet 

Kretsen har siden sesongen 2011-2012 hatt et omfattende samlingstilbud, med totalt rundt 60 dager i perioden 1. mai til 1. 

desember, hver sesong. Samlingstilbudet er et «tripp-trapp»-tilbud hvor de eldste utøverne får mulighet til å delta på alle 

samlinger, mens de yngste løpernes tilbud er noe begrenset. Kretstrener viser til anbefalinger fra NSF i antall samlingsdøgn i 

hver aldersklasse når samlingsplan settes opp. 

 

Skisamlingene blir hver sesong gjennomført i de anlegg hvor snø og føreforhold tillater planlagt aktivitet – en fartssamling på 

Ål i januar, sen-vinters (Hovden), på Folgefonna Sommerskisenter i perioden fra midten av mai til begynnelsen av september, 

en samling i Hintertux/Juvass i begynnelsen av oktober, samlinger i Snø hallen i oktober, november og en samling på 

Haukeli/Geilo/Gaustad i månedsskiftet november/desember. 

I 23/24 sesongen ble Hintertux samlingen gjennomført på tøffe forhold på grunn av lite snø, dette sammen med dyrtid, var 

nok litt av grunnen til en laber interesse for Hintertux i 24/25 sesongen. Hintertux ble da byttet til Juvass, som ellers ble en 

utmerket samling sportslig sett.  

Oppsummert så ble 23/24 sesongen bra med tanke på samlinger og renn, mens 24/25 sesongen hadde sine utfordringer 

enkelte steder i kretsen på grunn av lite snø. Men med god innsats og evnen til å snu seg rundt, ble både renn og trening 

gjennomført.  

 

Samarbeid med Voss Alpin og Voss Toppidrett og Team Bachmann 

I sesongen 23/24 hadde kretsen et samarbeid med Voss Alpin/Voss Toppidrett. Samarbeidet går i korte trekk ut på at 

kretsen leier ut kretstrener 50% til Voss Alpin/Voss Toppidrett og at vi samkjører på samlingsplan. I forbindelse med dette 

samarbeidet hadde kretsen ansatt Helge Andersen som kretstrener på et 2 årig engasjement  

Dette er et samarbeid som har fungert bra og har også ført til et tetter samarbeid med Hordaland skikrets.  

I slutten av 23/24 sesongen ønsket Helge full jobb på Voss, og vi avsluttet da arbeidsforholdet og samarbeidet med Voss 

Alpin og Voss Toppidrett 

 

I sesongen 24/25 fikk vi inngått et samarbeid med brødrene Vidar og Eivind Bachmann til å overta som kretstrenere. 

De overtok da det sportslige og organisatoriske arbeidet med å arrangere samlinger fra mai til desember. Dette samarbeidet 

har fungert utmerket, hvor løpere, foreldre, klubber og trenere melder positivt tilbake til AK. 

Gjennom samlingssesongen har Hordaland Skikrets, Vestfold og Telemark Skikrets og Sogn og Fjordane Skikrins deltatt på 

samlinger gjennom vår påmelding. 

 

 

Renn og arrangement 

Alle klubbene i kretsen, med unntak av Arendal Slalåmklubb, arrangerte hver sesong renn i deres primær-anlegg, og rennene 

holder svært høy standard. Vi måtte dessverre flytte noen renn i 24/25 sesongen på grunn av snømangel.  

 



 

 

Utøvere og resultat 

Kretsens utøvere markerer seg hver sesong i de fleste aldersgrupper. Både i Bama Alpinfestival (tom. 12 år) Telenorlekene 

(13-14 år) og i Hovedlandsrennet (15-16 år) har kretsen hatt løpere som har markert seg blant de 20 beste hver sesong.  

 

Flere av kretsens løpere er elever på skigymnas - løpere representerer også Norge internasjonalt. 

 

Arnfinn Solheim – kjører for Sandnes IL Alpin – NAT 

 

Darinna Kellere – kjører for Sandnes IL Alpin – NAT 

 

Oda Hystad Solberg - kjører for Skiforeningen i Stavanger – NTG Geilo 

 

Mathilde Liland-Vik, kjører for Jæren Alpinklubb – NTG Geilo 

 

Sondre Andersen, kjører for Jæren Alpinklubb – Voss Toppidrett 23/24 sesongen og flyttet til USA for å kjøre NorAm Cup 

24/25 sesongen 

 

Signe Fosstveit, kjører for Sauda IL – Voss Toppidrett (ga seg i 23/24 sesongen) 

 

Magnus Fasting, kjører for Arendal Slalåmklubb – Voss Toppidrett (ga seg etter 23/24 sesongen) 

 

Jarl Emil Sørensen, kjører for Hovden Sportsklubb – NTG Geilo 

 

Eirik Hystad Solberg, kjører for Skiforeningen i Stavanger - har i hele perioden vært tatt ut på landslaget.  

 

Jesper S. Pedersen, kjører for Plogen Skiklubb og har i hele perioden vært tatt ut på paralandslaget. 

 

Kursvirksomhet 

Det har i perioden vært gjennomført lite kurs – her ser vi nå med et generasjonsskifte at det må gjennomføres trenerkurs og 

TD kurs i kommende periode 

 

Kretstreners virksomhet 

Helge Andersen har fra 1.5-2021 fem til ut sesongen 23/24 vært ansatt i 100% stilling i kretsen, hvor han fungerer 50% 

som kretstrener og er 50% utleid til Voss Alpin/Voss toppidrett.  

I 24/25 sesongen inngitt vi et samarbeid med Eivind og Vidar Bachmann, hvor de leies inn samlingsbasert 

Kretstrener har vært ansvarlig for planlegging, gjennomføring og rapportering av samlinger og nasjonale mesterskap, 

organisering og utleie av Hovdenhuset samt deltagelse i AK-møter. 

 

Status for neste periode: 

Som nevnt flere ganger er det generasjonsskifter på gang i mange klubber – det er da særs viktig å involvere de nye i både 

klubb og kretsarbeid, for å forstå samhandlingen og den gode kulturen som er bygget opp gjennom mange år i Agder og 

Rogaland Skikrets. Det er mange som ser på oss og skulle ønske at det fungerte like bra i deres krets. Det må vi ta med oss 

og bygge videre på.  

Her blir også en viktig oppgave å gjennomføre kurs til nye foreldre som trenere og TDèr. 

Vi er så heldig å få fortsette samarbeidet med Eivind og Vidar Bachmann kommende sesong, og det er noe som absolutt er 

verdt å bygge videre på. 

Rekruttering er noe som ikke kan nevnes nok – her håper jeg skiklubbutvikler kan hjelpe oss med konsept for å få flere 

medlemmer inn i denne fantastiske sporten. 

Ellers så håper jeg at Hintertux turen kan blåses liv i igjen – da dette har vært en viktig tur for å bygge bekjentskap og kultur 

på tvers i kretsen, da både mellom foreldre og utøvere. Vil påstå at det har vært en tur som inspirerer alle til å fortsette det 

gode arbeidet og treningen som legges ned hver dag. 

 

Avslutningsvis: 

Jeg har vært så heldig å få være en del av familien i Agder og Rogaland Skikrets gjennom mange år. Det hele startet i 2014, 

da det var et generasjonsskifte i Jæren Alpinklubb og jeg ble valgt inn i styret der. Jeg var helt fersk, men ble tatt mot med 

åpne armer og inkludert på alle måter. Her var vi mange nye samtidig, noe som resulterte i at alle måtte få oppgaver og lære 

underveis. I ettertid så ser jeg viktigheten med at man tar mot nye foreldre på denne måten, da man føler at man bidrar og 

det gir en giv til å gi det lille ekstra.  

Vi står nå i flere generasjonsskifter rundt om i våre klubber, og jeg tror nettopp dette med en god mottakelse og kjapp 

inkludering er nøkkelen for å få dem værende og engasjerte. Det er ellers gledelig å se at det spirer blant de aller minste i 

klubbene våre – her må vi få dem samlet på Fonna samtidig, slik at de kan bygge bånd på tvers i kretsen slik jeg og mine har 

fått være så heldig å oppleve.  Vi har vært så heldig å få være med på kretssamlinger i mange år, og ble introdusert for krets 

og dens arbeid gjennom Hans Blattmann, en person som har brøytet vei i både krets og nasjonalt. Kretssamlingene har gjort 

at både utøvere og voksne har bygget gode vennskap som vil vare livet ut, og igjen vil jeg trekke frem Hintertux og Fonna som 

absolutte høydepunkt. 



 

 

Det er også gledelig at vi i Agder og Rogaland, sammen med Hordaland og 4 initiativtakere tar ansvar for å åpne Folgefonna 

igjen etter konkurs. Dette er en viktig beslutning som ble gjort, og som har stor betydning for rekruttering og utvikling av 

alpinsporten på Sør - Vestlandet i fremtiden. 

 

Jeg er nå kommet til et punkt etter 3 perioder i Alpinkomiteen, hvor de to siste periodene som leder, i Agder og Rogaland 

Skikrets, at det er på tide å gi plass til andre. En av grunnene til at jeg er kommet til dette, er at det er vanskelig å være leder i 

en komite uten å være ute i felten og samling der all aktivitet, diskusjoner og utfordringer skjer.  

Jeg går ikke ut av sporten, da jeg pr. d.d. sitter i alpinkomiteen sentralt og reiser rundt som FIS fluorkontrollør på FIS og 

nasjonale aldersbestemte renn. I tillegg har jeg ei datter som kjører FIS, som gjør at frivilligheten i å være bakkemannskap 

vedlikeholdes i aller største grad. 

 

Jeg vil takke alle sammen for de fantastiske årene vi har hatt sammen i bakken, i styre og i komite med godt vennskap, gode 

diskusjoner og ikke minst evnen til å jobbe løsningsorientert sammen.  

Ønsker nye og gamle medlemmer lykke til med nye verv og muligheter i og for den sporten vi setter så høyt. 

 

Thomas Liland-Vik  

AK leder 

 

 
 
 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Rapport fra Hoppkomiteen perioden 2023-2025 

HK har hatt følgende medlemmer:   

 

Leder Trond Sandberg, Øyestad IF 

Medlem Jonny Lauvsland, Øvrebø IL 

Håkon Helgesen, Gjerstad IL 

Svein Bjerland. Øvrebø IL 

Erik Aasland, Otra IL 

 

Generelt 

Komiteen har hatt jevnlige møter pr. telefon og epost i perioden. Vi har også avholdt enkelte møter, fysisk. 

 

Klubb og rekruttering 

Arbeidet med rekruttering skjer i klubbene og det arbeides godt i mange klubber.  

Det gledelige nå, er at vi ser at rekrutteringen øker, og ikke minst at gamle hoppklubber (Gjerstad IL), nå er i gang med full 

aktivitet for de minste.  

 

Anlegg 

Alle klubbene merker at det er krevende å holde aktiviteten i gang, da oppgavene som følger med hoppsporten, er vanskelig 

å fordele i en travel hverdag.  

Særlig det med rigging, drift og vedlikehold av hoppanleggene. Disse oppgavene ender som oftest på de personene som 

allerede har ansvar fra før.  



 

 

Fremtidens fokus bør ligge i hvordan kretsene kan klare å få noen få anlegg som har en driftsform hvor bakkene blir driftet av 

eksternt personell. Da kan utøverne ha fokus på idretten og ikke være avhengig av å måtte sette av timer og dager til dugnad, 

gjennom hele året. 

 

Sørlandshopp rekrutt  

En ren rekruttavdeling som har hatt fokus på rekruttering av yngre og nye. Håkon Helgesen fra Gjerstad IL og Jon Terje 

Hegghaug fra Otra har hatt ansvaret. Hovedfokuset har vært: alle kan være med – lavterskel tilbud. 

Sesongene 2023-24 har igjen vært to sesonger med bra aktivitet i hoppkretsen. Samarbeid mellom klubber og kretser har 

fungert fint, og sammen har det blitt gjennomført flere samlinger de siste sesongene med hovedfokus på barn og unge under 

16 år.  

 
Videre i sesongene 2023-24 har det vært gjennomført barmarkssamling på Hovden og hoppsamling i Vikersund og Skien. 

Hovedfokus på samlingene har vært hoppbasert leik og moro og bygging av sosiale bånd på tvers av klubbene. Vi hadde også 

en samling i Planica som absolutt ga mersmak. Her fikk våre utøvere virkelig utfordret seg i et fantastisk anlegg for alle. 

 

Sørlandshopp  

Dette er en gruppe for viderekommende. Sørlandshopp er definisjonen på ARS sitt kretslag. Pr. i dag er det 3 utøvere på 

dette nivået. Målet er å få opp utøvere fra Sørlandshopp rekrutt. 

 

Sørlandshopp veteran – Dette er et tilbud til veteranene. Veteranene er viktige for miljøet i ARS. Disse bidrar med både 

kunnskap og sosialt. 

 

Samlingsaktivitet 

Vi har flere flotte samlinger i perioden. Pinsesamlingen i Sandrip og Evje har blitt en tradisjon, med deltakere fra flere 

kretser. 

Storsamlingen i Vikersund er alltid en stor opplevelse. I samarbeid med Vestfold og Telemark har vi en årlig samling i skien 

på høsten, etterfulgt av samling på Hovden. Samlingen i høstferien til Planica er en stor opplevelse, som vi vil prøve å 

videreføre. 

 

Renn og arrangement 

Vi har fått gjennomført de fleste renn etter terminlisten. 

 

Utøvere og resultat 

Lukas Sandberg Øyestad IF, er den eneste utøveren fra klubbene som for tiden går på skigymnas og trener med Kollenhopp 

og Wang Toppidrett.. 

Lukas har deltatt i flere nasjonale og internasjonale renn som HL, RC, NC, Nordisk juniorlandskamp.  

Emilie Helstad Otra har kommet som et skudd, og deltatt på samlinger med Prosjekt 2026.  

 

Kretstreners virksomhet 

Vi har for tiden ingen fast trener. 

 

Sponsorer:  

Sørlandshopp har pt. 14 sponsorer som kommer svært godt med på å holde aktiviteten oppe. 

 

Trond Sandberg 

HK leder 

 

 

 

 



 

 

KM medaljører alle grener  
 

KM hopp vinter 2023-24 ble desverre avlyst grunnet snømangel på Sandrip. KM hopp 2024 ble derfor arrangert på plast 

ifbm. med samling Skien 2. november 
 

Klasse jenter 14 år: 

1. Emilie Helstad Otra IL 

Klasse senior kvinner: 

1. Susanne Ramsland Øyestad IF 

Klasse senior menn: 

1. Håkon Helgesen Gjerstad IL 

2. Glenn Qvam Håkonsen Otra Il 

3. Per Espen Andersen Øyestad IF 

KM hopp 2025 som skulle vært arrangert i Sandrip er utsatt til senere og vil bli avholdt på plast. 

 
 

KM vinnere alpint 2024 Ålsheia 17-18 februar 2024 
 

KM SSL 
Jenter U14 

1. Emilie Bringedal Rise Plogen SK 2. Sophia Nygård Plogen SK 3. Louisa Nygård Plogen SK 

Gutter U14: 

1. Lars Veen Konstad Plogen SK 2. Jo Wilhelm Waldman Skiforeningen i Stav. 3. Pelle Dørheim Jæren AK 

Jenter U16: 

1. Mathilde Liland-Vik, Jæren Alpinklubb 2. Oda Skaret Andersen, Jæren Alpinklubb 3. Oda Hystad Solberg Skiforeningen i Stav. 

Gutter U16: 

1. Marius Mæle Kjellerød Sandnes IL 2. Asla Thias Jakobsen Plogen SK. 3. Sigbjørn Oksefjell Ribe Sandnes IL 

Kvinner U18 

1. Mia Korneliussen Sandnes IL 

Menn U21 

1. Dan Asheim Jæren Alpinklubb 2. Trygve Tobias Korneliussen Sandnes IL  

Menn Senior 

1. Morten Kjeldsen Sandnes IL 2. Hans Arthur Ruud Skiforeningen i Stav. 

 

KM SL 
Jenter U14 

1. Emilie Bringedal Rise Plogen SK 2. Sophia Nygård Plogen SK 3. Leah Bergersen Plogen SK 

Gutter U14: 

1. Lars Veen Konstad Plogen SK 2. Pelle Dørheim Jæren AK 3. Magnus Millen Skåden Plogen SK 

Jenter U16: 

1. Mathilde Liland-Vik, Jæren Alpinklubb 2. Hystad Solberg Skiforeningen i Stav. 3. Oda Oda Skaret Andersen, Jæren Alpinklubb 

Gutter U16: 

1. Marius Mæle Kjellerød Sandnes IL 2. Asla Thias Jakobsen Plogen SK. 3. Sigbjørn Oksefjell Ribe Sandnes IL 

Menn U21 

1. Dan Asheim Jæren Alpinklubb 2. Trygve Tobias Korneliussen Sandnes IL 3. Thomas Mæhle Kjellerød Sandnes IL 

Menn Senior 

1. Morten Kjeldsen Sandnes IL  



 

 

KM Superkombi Haukeli 8. mars 

 
Jenter U14 

1. Emilie Bringedal Rise Plogen SK 2. Tuva Seglem Waage Plogen SK 3. Louisa Nygård Plogen SK 

Gutter U14: 

1. Joachim Kjellerød Arendal Slk. 2. Pelle Dørheim Jæren AK. 3. Lars Veen Konstad Plogen SK 

Jenter U16: 

1. Oda Skaret Andersen, Jæren Alpinklubb 2. Louise S. Våge Handeland Plogen SK 3. Darinna Kellere Sandnes IL 

Gutter U16: 

1. Asla Thias Jakobsen Plogen SK 2. Eskil Øvregård Nygård Plogen SK 3. Marius Mæle Kjellerød Sandnes IL 

Menn U18 

1. Toralf Garatun Rusten Sauda IL 

Menn U21 

1. Trygve Tobias Korneliussen Sandnes IL  

Menn Senior 

1. Nils Roger Handeland Plogen SK 

 

KM Super G Haukeli 8. mars 

 
Jenter U14 

1. Emilie Bringedal Rise Plogen SK 2. Tuva Seglem Waage Plogen SK 3. Louisa Nygård Plogen SK 

Gutter U14: 

1. Joachim Kjellerød Arendal Slk. 2. Pelle Dørheim Jæren AK. 3. Lars Veen Konstad Plogen SK 

Jenter U16: 

1. Mathilde Liland-Vik Jæren Ak 2. Oda Skaret Andersen, Jæren Alpinklubb 3. Oda Solberg Hystad Skiforeningen i Stav. 

Gutter U16: 

1. Asla Thias Jakobsen Plogen SK 2. Marius Mæle Kjellerød Sandnes IL 3. Eskil Øvregård Nygård Plogen SK 

Menn U18 

1. Toralf Garatun Rusten Sauda IL 

Menn U21 

1. Trygve Tobias Korneliussen Sandnes IL  

Menn Senior 

1. Nils Roger Handeland Plogen SK 

 

 

 
 



 

 

KM vinnere alpint 2025 
 

KM SSL Hovden 8. februar 2025 
Jenter U14 

1. Leah Bergersen Plogen SK 2. Anine Gabrielsen Lieng Plogen SK 3. Louisa Nygård Plogen SK 

Gutter U14: 

1. Jo Wilhelm Waldman Skiforeningen i Stav. 2. Håvard Oksefjell Ribe Sandnes IL 3. Sondre Tjørhom Sandnes IL 

Jenter U16: 

1. Louise S.V. Handeland Plogen SK 2. Tuva Seglem Waage Plogen SK 3. Emilie Bringedal Riise Plogen SK  

Para Jenter U16  

1. Eiril K. Nygård Arendal Slk. 

Gutter U16: 

1. Asla Thias Jakobsen Plogen SK 2. Pelle Dørheim Jæren alpinklubb 3. Kasper Eidhammer Plogen SK 

Menn U21 

1. Toralf Garatun Rusten Sauda IL 

 

KM SL Hovden 9. februar 2025 
Jenter U14 

1. Leah Bergersen Plogen SK 2. Louisa Nygård Plogen SK SK 3. Oline Andersen-Vagle Sandnes IL 

Gutter U14: 

1. Håvard Oksefjell Ribe Sandnes IL 2. Sondre Tjørhom Sandnes IL 3. Tim Felix Sørensen Hovden spkl. 

Jenter U16: 

1. Emma Middelthon-Heggheim Skiforeningen i Stav. 2.  Louise S.V. Handeland Plogen SK 3. Emilie Bringedal Riise Plogen SK  

Gutter U16: 

1. Lars Veen Konstad Plogen SK 2. Magnus Millen Skåden Plogen SK 

Menn U21 

1. Toralf Garatun Rusten Sauda IL 

Menn senior 

1. Terje Tønnessen Arendal Slk. 2. Rune Marthinussen Hovden spkl. 

 

KM Super G 8. mars 2025 Haukeli 
Jenter U14 

1. Leah Bergersen Plogen SK 2. Louisa Nygård Plogen SK 3. Oline Andersen-Vagle Sandnes IL 

Gutter U14: 

1. Joachim Kjellerød Arendal Slk. 2. Jo Wilhelm Waldman Skiforeningen i Stav 3. Thormod Knutsen Østebuvik Plogen SK 

Jenter U16: 

1. Emilie Bringedal Riise Plogen SK 2. Emma Middelthon-Heggheim Skiforeningen i Stav. 3. Louise S.V. Handeland SK 

Gutter U16: 

1. Asla Thias Jakobsen Plogen SK 2. Kasper Eidhammer Plogen SK 3. Lars Veen Konstad Plogen SK 

Menn  

1. Nils Roger Handeland Plogen SK 

 

KM Superkombi 8. mars 2025 Haukeli 
Jenter U14 

1. Oline Andersen-Vagle Sandnes IL 2. Leah Bergersen Plogen SK 3. Anine Gabrielsen Lieng Plogen SK 

Gutter U14: 

1. Joachim Kjellerød Arendal Slk. 2. Håvard Oksefjell Ribe Sandnes IL 3. Sondre Tjørhom Sandnes IL 

Jenter U16: 

1. Emma Middelthon-Heggheim Skiforeningen i Stav. 2. Emilie Bringedal Riise Plogen SK 3. Lotta Bredland Kvarven Plogen SK 

Gutter U16: 

1. Lars Veen Konstad Plogen SK 2. Asla Thias Jakobsen Plogen SK 3. Pelle Dørheim Jæren alpinklubb 

Menn  

1. Nils Roger Handeland Plogen SK 

 

 



 

 

KM medaljører KM rulleski 23. september 2023 Evje 

 

J 13 år 

1. Anna Regine Myhre Vegårshei IL, 2. Victoria Straume Valle IL 

J 14 år 

1. Synne Byrkjedal Levang Gjesdal IL 2. Leonora Utheim Svela Bjerkreim IL 3. Celina Enes-Seberg Hovden Spkl. 

J 15 år 

1. Lise Mjaaland Oddersjaa SSK2. Elvira Maudal-Sævland Gjesdal IL 3. Malin Flem Hjelmeland IL 

J 16 år 

1. Hanne Vølstad Figgjo IL 2. Emma Garvik Rasdal Gjesdal IL 3. Marie Utheim Svela Bjerkreim IL 

K 17 år 

1. Mathea Vik Suldal IL 2. Julie Bersås Oddersjaa SSK 3. Hedda Eritsland Sandnes IL 

K 18 år 

1. Malena Sirekrok Gjesdal IL 2. Camilla Nygård Vindbjart IL 3. Karoline Kvalvåg Hetlelid Hjelmeland IL 

K 19-20 år 

1. Kaja Kvalvåg Hetlelid Hjelmeland IL 2. Linne Ausland Oddersjaa SSK 3. Thea Nygård Vindbjart IL 

Kvinner senior 

1. Tuva Lislevand Oddersjaa SSK 2. Amalie Frigstad Oddersjaa SSK 

G 13 år 

1. Vetle Hagen Sandnes IL 

G 14 år 

1. Simon Bakka Suldal IL 2. Gustav Aga Skjerven Sandnes IL 3. Marcus Taksdal Sandnes IL 

G 15 år 

1. Martin Håland Gjesdal IL 2. Elias Gumpen Engesland Birkenes IL 3. Eskil Garvik Rasdal Gjesdal IL 

G 16 år 

1. Elias Dybing Sauda IL 2. Torben Djuv Søfting Sauda IL 3. Jesper Egidius Krakstad Imås IL 

M 17 år 

1. Vemund Myhre Vegårshei IL 2. Thomas Bakka Suldal IL 2. Marius Østervold Vindbjart IL 

M 18 år 

1. Marcelo Hetland Strand Sandnes IL 2. Iver Bjerga Øverland Sauda IL 3. Elling Skandsen Holmebakken Sandnes IL 

M 19-20 år 

1. Daniel Sandvand Omfjord Oddersjaa SSK 2. Tor Myhre Vegårshei IL 3. Kristoffer Sola Sandnes IL 

M senior 

1. Sondre Skomedal Ramse Otra IL 2. Thomas Linnebo Mollestad Oddersjaa SSK 3. Vetle Svanes Strand Stavanger SK  

 

KM friteknikk Hovden 9. desember 2023 

 

J 13 år 

1. Anna Regine Myhre Vegårshei IL, 2. Linnea Helgevold Fjelldalselv Vindafjord IL 3. Victoria Straume Valle IL 

J 14 år 

1. Leonora Utheim Svela Bjerkreim IL 2. Celina Enes-Seberg Hovden Spkl. 3. Synne Byrkjedal Levang Gjesdal IL 

J 15 år 

1. Lise Mjaaland Oddersjaa SSK 2. Malin Flem Hjelmeland IL 3. Elvira Maudal-Sævland Gjesdal IL 

J 16 år 

1. Marie Utheim Svela Bjerkreim IL 2. Hanne Vølstad Figgjo IL 3. Emma Garvik Rasdal Gjesdal IL  

K 17 år 

1. Mathea Vik Suldal IL 2. Julie Bersås Oddersjaa SSK 3. Emilie Enes-Seberg Hovden Spkl. 

K 18 år 

1. Camilla Nygård Vindbjart IL 2. Kristina Kleppa Gjesdal IL 3. Karoline Kvalvåg Hetlelid Hjelmeland IL  

K 19-20 år 

1. Kaja Kvalvåg Hetlelid Hjelmeland IL 2. Nora Byrkjedal Levang Gjesdal IL 

Kvinner senior 

1. Amalie Frigstad Oddersjaa SSK 

G 13 år 

1. Martin Øverøyen Balchen Oddersjaa SSK 2. Vetle Hagen Sandnes IL 3. Aksel Sukka Mehus Suldal IL 

G 14 år 

1. Ola Håland Figgjo IL 2. Julian Enes-Seberg Hovden Spkl. 3. Simon Bakka Suldal IL 

G 15 år 

1. Håkon Auale Lundvall Froland IL 2. Elias Gumpen Engesland Birkenes IL 3. Martin Håland Gjesdal IL 

G 16 år 

1. Torbjørn Grindheim Otra IL 2. Thomas Duncan Sandnes IL 3. Johan Gjesteland Imås IL 

M 17 år 

1. Vemund Myhre Vegårshei IL 2. Thomas Bakka Suldal IL 2. Marius Østervold Vindbjart IL 

M 18 år 

1. Edvard Bjåstad Sandnes IL 2. Iver Bjerga Øverland Sauda IL 3. Marcelo Hetland Strand Sandnes IL  

M 19-20 år 

1. Tor Myhre Vegårshei IL 2. Steinar Frønsdal Hjelmeland IL 3. Andreas Tjeldflåt Kvalbein Sandnes IL  

M senior 

1. Lars Åsheim Svaland Birkenes IL 2. Thomas Blom Imås IL 3. Samuel Kleppa Gjesdal IL 

 

 

 



 

 

 

KM sprintstafett Sandrip 14. januar 2024 

 

J 13-14 år 

1. Gjesdal 1 2. Otra 1 3. Gjesdal 2 

J 15-16 år 

1. Bjerkreim 1 2. Gjesdal 3. Oddersjaa SSK 

K17-20 år 

1. Birkenes IL 

G 13-14 år 

1. Øvrebø 2. Otra 3. Oddersjaa SSK 

G 15-16 år 

1. Otra 2. Sauda 1 3. Gjesdal 

M 17-20 år 

1. Birkenes 

M senior 

1. Imås 2. Vindbjart 3. Oddersjaa SSK 

 

 

KM klassisk Sirdal 27. januar 2024 

 

J 13 år 

1. Anna Regine Myhre Vegårshei IL, 2. Victoria Straume Valle IL 

J 14 år 

1. Synne Byrkjedal Levang Gjesdal IL 2. Leonora Utheim Svela Bjerkreim. 3. Uva Martine Haga-Aamlid Gjesdal IL 

J 15 år 

1. Malin Flem Hjelmeland IL 2. Lise Mjaaland Oddersjaa SSK 3. Oda Gaustad Vindbjart IL 

J 16 år 

1. Frida Kolbeinsvik Sauda IL 2. Marthe Krogh Suldal IL 3. Thea Hia Ommundsen Hjelmeland IL 

K 17 år 

1. Oda Lunåsmo Gjesdal IL 2. Selma Kolflåth Sandnes IL 

K 18 år 

1. Nora Fauske Heia Birkenes IL 

K 19-20 år 

1. Nora Byrkjedal Levang Gjesdal IL 2. Linne Ausland Oddersjaa SSK 

Kvinner senior 

1. Ragnhild Aarekol Vindafjord IL 2. Linn Ravndal Gjesdal IL 3. Celina Karin Staurland Staavi Stavanger Skiklubb 

G 13 år 

1. Martin Øverøyen Balchen Oddersjaa SSK 2. Vetle Hagen Sandnes IL 3. Aksel Sukka Mehus Suldal IL 

G 14 år 

1. Simon Bakka Suldal IL 2. Eivind Irgens Kuhnle Vindbjart IL 3. Gaute Gjuvsland Suldal IL 

G 15 år 

1. Elias Gumpen Engesland Birkenes IL 2. Martin Håland Gjesdal IL 3. Brage Bjorvand Josefsen Oddersjaa SSK 

G 16 år 

1. Torbjørn Grindheim Otra IL 2. Olav Sirekrok Gjesdal IL 3. Torben Djuv Søfting Sauda IL 

M 17 år 

1. Thomas Bakka Suldal IL 2. Johannes Gumpen Engesland Birkenes IL 3.  

M 19-20 år 

1. Andreas Tjeldflåt Kvalbein Sandnes IL 2. Kristoffer Sola Sandnes IL 3. Tage Aarekol Vindafjord IL 

M senior 

1. Samuel Kleppa Gjesdal IL 2. Øyvind Røgenes Suldal IL 3. Oskar Tjeldflåt Kvalbein Sandnes IL 

 

KM sprint Sirdal 27. januar 2024 

 

J 13 år 

1. Victoria Straume Valle IL 2. Mari Kvien Svendsen Imås IL 

J 14 år 

1. Leonora Utheim Svela Bjerkreim IL 2. Synne Byrkjedal Levang Gjesdal 3. Mari Sirekrok Gjesdal IL  

J 15 år 

1. Lise Mjaaland Oddersjaa SSK 2. Malin Flem Hjelmeland IL 3. Elvira Maudal-Sævland Gjesdal 

J 16 år 

1. Frida Kolbeinsvik Sauda IL 2. Marthe Krogh Suldal IL  

K 17 år 

1. Oda Lunåsmo Gjesdal IL 2. Ane Byrkjedal Levang 3. Oline Christin Eikemo Sirdal Skilag 

Kvinner senior 

 

 



 

 

 
 

 

KM medaljører KM rulleski 21. september Brokke 2024 

 

J 13 år 

2. Ingrid Sirekrok Gjesdal IL 2. Sofie Hagen Vindbjart IL 3. Mari Lunåsmo Gjesdal IL 

J 14 år 

2. Ingrid Heskestad Mykland Oddersjaa SSK 2. Anne Regina Myre Vegårshei IL 3. Victoria Straume Valle IL 

J 15 år 

2. Leonora Utheim Svela Bjerkreim IL 2. Celina Enes-Seberg Hovden Spkl. 3. Synne Byrkjedal Levang Gjesdal IL 

J 16 år 

2. Lisa Mjaaland Oddersjaa SSK 2. Elvira Maudal-Sævland Gjesdal IL 3. Malin Flem Hjelmeland IL 

K 17 år 

2. Marie Utheim Svela Bjerkreim IL 2. Othelie Håbesland Holm Birkenes IL 3. Frida Kolbeinsvik Sauda IL 

K 18 år 

2. Julie Bersås Oddersjaa SSK 2. Emilie Enes-Seberg Hovden Spkl. 3. Oda Lunåsmo Gjesdal IL 

K 19-20 år 

2. Nora Fauske Heia Birkenes IL 

Kvinner senior 

2. Linn Ravndal Gjesdal IL 2. Amilie Frigstad Oddersjaa SSK 3. Linne Ausland Oddersjaa SSK 

G 13 år 

2. Gjone Gjuvsland Suldal IL 2. Sondre Tjørhom Stavanger SK 3. Matheo Nådland Birkedal Figgjo IL 

G 14 år 

2. Vetle Hagen Sandnes IL 2.  

G 15 år 

2. Simon Bakka Suldal IL 2. Ola Håland Figgjo IL 3. Julian Enes-Seberg Hovden Spkl. 

G 16 år 

2. Håkon Auale Lundvall Froland IL 2. Fredrik Koksvik Figgjo IL 3. Eskil Garvik Rasdal Gjesdal IL 

M 17 år 

2. Johan Gjesteland Imås IL 2. Torbjørn Grindheim Otra IL 2. Theodor Sola Sandnes IL 

M 18 år 

2. Thomas Bakka Suldal IL 2. Vemund Myhre Vegårshei IL 3. Marius Østervold Vindbjart IL 

M 19-20 år 

2. Edvard Bjaastad Sandnes IL 2. Marcelo Hetland Strand Sandnes IL 3. Håvard Kolbeinsvik Sauda IL 

M senior 

2. Mathias Holbæk Vindbjart IL 2. Aron Åkre Rysstad Valle IL 3. Torstein Hagen Sandnes IL 

 

KM medaljører fristil Sandnes IL SI rennet 1. mars 2025 

 

J 13 år 

1. Ingrid Sirekrok Gjesdal IL 2. Lotta Åmlid Rinden Valle IL 3. Mari Lunåsmo Gjesdal IL 

J 14 år 

1. Victoria Straume Valle IL 

J 15 år 

1. Leonora Utheim Svela Bjerkreim IL 2. Celina Enes-Seberg Hovden Spkl. 3. Mari Sirekrok Gjesdal IL 

J 16 år 

1. Lisa Mjaaland Oddersjaa SSK 2. Malin Flem Hjelmeland IL 3. Sanna Torkelsen Bru Gjesdal IL 

K 17 år 

1. Marie Utheim Svela Bjerkreim IL 2. Frida Kolbeinsvik Sauda IL 3. Othelie Håbesland Holm Birkenes IL 

K 18 år 

1. Oda Lunåsmo Gjesdal IL 2. Emilie Enes-Seberg Hovden Spkl.  

K 19-20 år 

1. Nora Fauske Heia Birkenes IL 

 



 

 

G 13 år 

1. Gjone Gjuvsland Suldal IL  

G 14 år 

1. Vetle Hagen Sandnes IL 2.  

G 15 år 

1. Eivind Irgens Kuhnle Vindbjart IL 2. Julian Enes-Seberg Hovden Spkl. 

G 16 år 

1. Elias Gumpen Engesland Birkenes IL 2. Kjell Hauan Otra IL 3. Johannes Aamodt Søgne Skiklubb 

M 17 år 

1. Thomas Morten Duncan Sandnes IL 2. Theodor Sola Sandnes IL 3. Olav Sirekrok Gjesdal IL 

M 18 år 

1. Johannes Gumpen Engesland Birkenes IL 2. Tore Hetland Pedersen Helleland IL 

M 19-20 år 

1. Håvard Kolbeinsvik Sauda IL 2. Kristoffer Sola Sandnes IL 3. Tage Aarekol Vindafjord IL 

M senior 

1. Tor Jøran Ravndal Gjesdal IL 2. Bjørn Martin Staurland Staavi Stavanger Skiklubb 3. Fredrik Svandal Sandnes IL 

 

 

KM medaljører klassisk Brokke 8. mars 2025 

 

J 13 år 

1. Ingrid Sirekrok Gjesdal IL 2. Sofie Hagen Vindbjart IL 

J 14 år 

1. Victoria Straume Valle IL 

J 15 år 

1. Celina Enes-Seberg Hovden Spkl. 2. Mari Sirekrok Gjesdal IL 3. Uva Martine Haga-Aamlid Gjesdal IL 

J 16 år 

1. Lisa Mjaaland Oddersjaa SSK 2. Malin Flem Hjelmeland IL 3. Silje Riise Oddersjaa SSK 

K 18 år 

1. Julie Bersås Oddersjaa SSK 2. Emilie Enes-Seberg Hovden Spkl. 3. Mathea Vik Suldal IL 

K 19-20 år 

1. Karoline Kvalvåg Hetlelid Hjelmeland IL 

G 13 år 

1. Gjone Gjuvsland Suldal IL 2. Svein Aksel Tjøstheim Suldal IL 

G 14 år 

1. Vetle Hagen Sandnes IL 2. Aksel Sukke Mehus Suldal IL 

G 15 år 

1. Eivind Irgens Kuhnle Vindbjart IL 2. Simon Bakka Suldal IL 2. Julian Enes-Seberg Hovden Spkl. 

G 16 år 

1. Elias Gumpen Engesland Birkenes IL 2. Kjell Hauan Otra IL 3. Daniel Bakka Suldal IL 

M 17 år 

1. Jesper Egidius Krakstad Imås IL 2. Iver Bastlien Sauda IL 3. Fredrik Kvien Svendsen Imås IL 

 

M 18 år 

1. Marius Østervold Vindbjart IL 2. Johannes Gumpen Engesland Birkenes IL 3. Thomas Bakka Suldal IL 

M 19-20 år 

1. Iver Bjerga Øverland Sauda IL 

M senior 

1. Thomas Blom Imås IL 2. Jan Sverre Aamlid Gjesdal IL 3. Lars Sunde Suldal IL 

 

 


